
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 9. februar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 291
I finansloven for 2012 blev der afsat 12 mio. kr. årligt i perioden 2012-2015 til
at kortlægge stofferne på Miljøstyrelsens liste over uønskede stoffer. Det ske-
te med henblik på - stof for stof - at kunne vurdere behovet for yderligere re-
gulering, mærkning, information eller udfasning, f.eks. gennem EU. Vil mini-
steren i den forbindelse sende udvalget en status over, for hvilke af stofferne
der hidtil er gennemført, besluttet eller anbefalet yderligere regulering, mærk-
ning eller udfasning opdelt henholdsvis nationalt i Danmark og på EU-plan?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clausen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Per.Clausen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne
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